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وزیر ارتباطات:

وزیر ارتباطات و فناوری اطلاعات گفت: در جلسه شورای عالی فضای 
مجازی رئیس جمهور دستور بررسی وضعیت کلی اینترنت را صادر کرد. 
در این جلسه علاوه بر موضوع رفع فیلتر، درباره ساماندهی فیلترشکن ها 

که منجر به آلودگی در اینترنت می شود نیز صحبت شد.
ستار هاشمی در حاشیه آیین افتتاح هفته جهانی فضا در جمع خبرنگاران 
فضای  عالی  شورای  جلسه  درباره  ایرنا  اقتصادی  خبرنگار  به  پاسخ  در 
وضعیت  از  کرد  اعلام  جمهور  رئیس  جلسه  این  در  افزود:  مجازی 

به  مربوط  بحث  اما  شود،  گزارش  و  انجام  جامعی  ارزیابی  اینترنت 
ساماندهی فیلترشکن ها بیش از بقیه موارد منعکس شد.وی افزود: در این 
درباره ساماندهی  فیلترینگ،  رفع  به  مربوط  بررسی های  بر  جلسه علاوه 
فیلترشکن ها که منجر به بروز مشکل و آلودگی در شبکه ملی اطلاعات 
می شود نیز صحبت هایی انجام شد.هاشمی خاطرنشان کرد:  بر این اساس، 
اطلاعات  ملی  شبکه  در  که  آلودگی هایی  و  اینترنت  موجود  وضعیت 

وجود دارد باید بررسی شده و گزارش شود.

مردم از بهمن ماه امسال در زیرگذر گویم 
تردد می کنند

چشم سه استان به پروژه راهبردی 

است  گویم  نیمه  مسقف  زیرگذر 
جذابیت هایش،  تمام  کنار  در  تا 
و  اصفهان  به  شیراز  از  تردد 
کهگیلویه و بویراحمد در دو مسیر 

رفت وبرگشت را روان کند.
 به گزارش روزنامه طلوع به نقل از 
پایگاه اطلاع رسانی شهرداری شیراز، 
راهبردی  پروژه  به  استان  چشم سه 
زیرگذر نیمه  مسقف گویم است تا 
تردد  جذابیت هایش،  تمام  کنار  در 
کهگیلویه    و  اصفهان  به  شیراز  از 
رفت   مسیر  دو  در  وبویراحمد 

وبرگشت را روان کند.
کیلومتر   ۲ طول  به  مهم  پروژه ای   
ملی که شاید کمتر کسی  تراز  در 
را  آن  ساخت  روزی  می توانست 

تصور کند.
روند  به  اشاره  با  شیراز  شهردار 
اجرای آن  تکمیلی زیرگذر گویم، 
را تحول آفرین خواند و گفت: سهم 
رفت وآمد  تسهیل  در  پروژه  این 
بار  کاهش  و  مردم  سریع  و  ایمن 
غرب  شمال  بزرگراهی  ترافیک 
قطعه  انتهای  به  اتصال آن  شیراز و 
آنقدر  شیراز-اصفهان  آزادراه  هفتم 
به  استان  حیاتی است که چشم سه 

افتتاح آن است.
بزرگ  با  اسدی  حسن  محمد 
حجم  پروژه  این  خواندن  مقیاس 
خاک برداری و بتن ریزی آن را کم 
سابقه دانست و تصریح کرد: بالغ بر 
۳۵ هزار متر مکعب بتن و ۸ هزار 

تن فولاد در این پروژه استفاده شده 
است که در نوع خود بی نظیر است.
در  سنگین  ترافیک  افزود:  وی 
ارتباطی  اصلی  شریان  تردد  مسیر 
و  اصفهان  فارس،  استان های 
محور  و  بویراحمد  و  کهگیلویه 
به غرب شیراز سال ها  شمال غرب 
موجب رنجش شهروندان و مسافران 
همکاری  با  خوشبختانه  که  بود 
شهر  اسلامی  شورای  اهتمام  مردم، 
شیراز،  شهرداری  همت  و  شیراز 
را  خود  پایانی  مراحل  پروژه  این 
پیشرفت  شیراز  شهردار  می گذراند. 
عنوان  درصد   ۹۰ حدوداً  را  پروژه 
و تصریح کرد: این عملیات در سه 
در  شبانه روزی  صورت  به  نوبت 
مراحل  اتمام  با  و  است  انجام  حال 
پیش بینی  نورپردازی  و  زیباسازی 
تا  افتتاح شود  بهمن ماه  می کنیم در 
اصفهان- آزادراه  به  اتصال خود  با 
شیراز بتواند پاسخگوی حجم بالای 

ترددهای پیش بینی شده باشد.
این مقام ارشد شهری شیراز با اشاره 
به دشوار بودن اجرای زیرگذر گویم 
پروژه های  اجرای  امروزه  گفت: 
به  و  نیست  آسانی  کار  عمرانی 
جز تأمین اعتبارات لازم، تملک و 
جابجایی تأسیسات این پروژه ها نیز 
صورت  بسیاری  حساسیت  با  باید 
معیشت  و  زندگی  برای  تا  بگیرد 
کمترین  پروژه ها  اطراف  ساکنین 

مزاحمتی به وجود نیاید.

در  ایران  اسلامی  جمهوری  سفیر 
صهیونیستی  رژیم  گفت:  لبنان 
برخی  همکاری  با  را  پیجرها 
همواره  که  اروپایی  کشورهای 
سر  بشری  حقوق  شعارهای 
می دهند، در یک عملیات جاسوسی 
با مواد منفجره جاگذاری کرده بود.
به گزارش خبرنگار سیاست خارجی 
ایرنا مجتبی امانی  در گفت وگویی 

تقریباً  داشت:  اظهار  تلویزیونی 
و  می گذرد  اتفاق  آن  از  روز   ۱۶
که  موضوعات  بعضی  برخلاف 
مطرح شده بود، بینایی بنده مشکلی 
دست  ناحیه  از  و  است  نکرده  پیدا 
که  صدمه ای  و  هستم  درمان  تحت 
باعث ناتوانی شود، ندارم و امیدوارم 
به دیگر مجروحین  آسیب هایی که 

وارد شده است، کم باشد.
اخبار  در  که  همانطور  گفت:  وی 
منتشر شده تعداد پیجرهایی که برای 
اطلاع رسانی وجود داشت در مواقع 
خطر هشدارهایی می داد که  در یک 
جای  در  یا  است  آمده  پهپاد  نقطه 
دیگر بمباران شده است، کدام منطقه 
امن است و این نوع اطلاع رسانی ها 
از  مردم  داشتن  نگه  مصون  جهت 
صهیونیستی  رژیم  که  بود  حملاتی 

انجام می داد.
البته  افزود:  لبنان  در  ایران  سفیر 
این  از  هم  عادی  مردم  از  برخی 
پیجرها استفاده می کردند و همانطور 
کردید  مشاهده  هم  فیلم ها  در  که 
نیز  فروشگاه  صندوقدار  یک  حتی 
می کرد.  استفاده  پیجرها  این  از 
پیجرها  این  از  هم  مدادی  نیروهای 
استفاده می کردند. معلم مدرسه ما نیز 
که  می کرد  استفاده  پیجرها  این  از 

الحمدالله اتفاقی برای وی نیفتاد.
امانی تصریح کرد: آنها این دستگاه ها 

کشورهای  برخی  همکاری  با  را 
اروپایی که همواره شعارهای حقوق 
بشری سر می دهند در یک عملیات 
مواد  با  را  پیجرها  این  جاسوسی 
منفجره جاگذاری کرده بودند. اینکه 
زمان  این  در  را  عملیات  این  چرا 
انجام دادند تحلیل های مختلفی وجود 
دارد، اما به هر حال این اقدامی ضد 
قوانین جنگ و قوانین بین المللی بود 
کشتار  اقدام  یک  عنوان  به  حتی  و 

جمعی محسوب می شد.
که  افرادی  از  تعدادی  گفت:  وی 
کودکان  از  شدند  شهید  یا  مجروح 
در  یا  دستگاه ها  این  که  را  بودند 
محلی  آن  در  یا  بوده  آنها  اختیار 
با  و  بوده  داشتند  حضور  آنها  که 
هشداری که به آنها داده شده جهت 
می رفتند.  آن  سمت  به  پیام  دیدن 
هم  من  کار  اتاق  در  دستگاه  این 
بود هرچند که عموماً خیلی توجهی 
نداشتم چرا که دیگر ارکان سفارت 
این وظیفه را بر عهده دارند و به آن 
می پرداختند ولی آن روز به صورت 
تصادفی دکمه مربوطه را فشار دادم 
منفجر  من  دستان  در  پیجر  این   و 

شد.
در  ایران  اسلامی  جمهوری  سفیر 
حال  در  که  زمانی  افزود:  بیروت 
متوجه  بودم  بیمارستان  به  انتقال 
صهیونیستی  رژیم  هولناک  جنایت 
برخلاف همه قواعد بین المللی شدم.

روایت سفیر ایران در لبنان 
از اقدام تروریستی رژیم اسرائیل 

با استفاده از پیجرها

مطلق رئیس دبیرخانه شورای عالی سلامت و امنیت 

غذایی تاکید کرد؛

لزوم پایش آلودگی هوا در شهرهای 
بالای ۳۰۰ هزار نفر

رئیس دبیرخانه شورای عالی سلامت 
نصب  مصوبه  از  غذایی  امنیت  و 
ایستگاه های جدید پایش آلودگی هوا 
در شهرهای بالای ۳۰۰ هزار نفر در 

این شورا خبر داد.
به گزارش خبرگزاری مهر، همایش 
ایجاد  همچنین  و  محیط  بهداشت 
کاهش  طریق  از  آور  تاب  جوامع 
اقلیم و سازگاری  تغییر  خطر بلایا و 
در دانشکده بهداشت و ایمنی دانشگاه 
با حضور  علوم پزشکی شهید بهشتی 
رئیس دبیرخانه شورای عالی سلامت 

و امنیت غذایی برگزار شد.
محمد اسماعیل مطلق - رئیس دبیرخانه 
شورای عالی سلامت و امنیت غذایی، 
تلاشگران  تمامی  از  قدردانی  ضمن 
عرصه مهندسی بهداشت محیط که با 
تمامی کاستی ها و مشکلات، خدمت 
به مردم را برگزیده اند، اظهار داشت: 
حفظ سلامتی همواره در طول تاریخ 
به عنوان یکی از مسائل مهم و دغدغه 

انسان مطرح بوده است.
بیش  آنچه  میان  این  در  گفت:  وی 
این  حفظ  و  برقراری  در  همه  از 
دارد،  اساسی  نقش  آسایش  و  امنیت 
دانشجویان  و  پرسنل  اساتید،  فعالیت 
محیط  بهداشت  مهندسی  زحمتکش 
است که در ارتقا امر بهداشت و حفظ 

سلامت آحاد جامعه می کوشند.
رئیس دبیرخانه شورای عالی سلامت 
و امنیت غذایی بیان داشت: مهندسی 
عنوان  به  کشور  در  محیط  بهداشت 
طولانی  قدمتی  منسجم،  فعالیت  یک 
ارتقا  اثرات زیادی در  داشته و منشأ 
روز  و  است  بوده  جامعه  سلامت 
جهانی بهداشت محیط می تواند تلاشی 
و  عمومی  سازی  آماده  برای  دیگر 
و  بخشی  بین  همکاری های  جلب 
تصحیح  و  تعیین  و  عملکردها  مرور 
به  محیط  بهداشت  اهداف  و  برنامه ها 
منظور ارج نهادن به این رسالت مهم 

باشد.
مواردی که  از  داد: یکی  ادامه  مطلق 
سلامت  تأمین  در  اخیر  دهه های  در 
خوب  حکمرانی  شده،  مطرح  جامعه 
بهداشت  در  مؤثر  حکمرانی  است. 
محیط، کلید دستیابی به محیط زیست 
عمومی  سلامت  ارتقای  و  سالم 
مسائل  پیچیدگی  به  توجه  با  است. 
همه  بین  تعامل  و  همکاری  محیطی، 
همچنین،  است.  ضروری  ذینفعان 
پژوهش  آموزش،  در  سرمایه گذاری 
نقش  انسانی،  ظرفیت های  توسعه  و 
بهداشت  وضعیت  بهبود  در  مهمی 

محیط ایفا می کند.
در  حکمرانی  گفت:  ادامه  در  وی 
دارای  جنبه  چند  از  محیط  بهداشت 

به  می توان  جمله  از  است  اهمیت 
حفاظت از سلامت عمومی اشاره کرد 
که با شناسایی و کنترل عوامل خطر 
آب،  و  هوا  آلودگی  مانند  محیطی، 
می توان از شیوع بیماری ها جلوگیری 
کرد و سلامت جامعه را بهبود بخشید. 
مؤثر  حکمرانی  به  می توان  همچنین 
به  اشاره کرد که  بهداشت محیط  در 
توسعه پایدار کمک و تضمین می کند 
که نیازهای نسل حاضر بدون به خطر 
انداختن توانایی نسل های آینده برای 

رفع نیازهای خود برآورده شود.
رئیس دبیرخانه شورای عالی سلامت 
عدالت  به  ادامه  در  غذایی  امنیت  و 
داشت:  بیان  و  کرد  اشاره  اجتماعی 
حکمرانی  در  نیز  اجتماعی  عدالت 
از  می تواند  و  است  مؤثر  بهداشت 
محیط  به  افراد  همه  برابر  دسترسی 

زیست سالم اطمینان حاصل کرد.
مطلق تصریح کرد: کاهش هزینه های 
بهداشتی نیز می تواند در پیشگیری از 

بیماری ها مؤثر باشد.
چالش های  از  یکی  گفت:  وی 
حکمرانی در بهداشت محیط، تغییرات 
اقلیمی است. تغییرات اقلیمی یکی از 
است  جاری  قرن  مسائل  مهمترین 
محیط  بهداشت  جهانی  روز  شعار  و 
طریق  از  آور  تاب  جوامع  ایجاد  با  
و  اقلیم  تغییر  و  بلایا  خطر  کاهش 
سازگاری نشانگر اهمیت این موضوع 

است.
مطلق  بهداشت،  وزارت  اعلام  بنابر 
عالی  شورای  دبیرخانه  کرد:  اضافه 
این  در  نیز  غذایی  امنیت  و  سلامت 
راهبردی  سند  تدوین  به  اقدام  زمینه 
سلامت و تغییر اقلیم و همچنین سند 
در  سوانح  و  حوادث  خطر  مدیریت 
نظام سلامت با کمک همه دستگاه ها 
معاونت  مرتبط  ادارات  و  سازمانها  و 
نموده است که در جلسات  بهداشتی 
امنیت  و  سلامت  عالی  شورای  آتی 

غذایی مطرح خواهد شد.
وی افزود: تاکنون بخشی از مصوبات 
شورای عالی سلامت و امنیت غذایی 
است  بوده  محیط  بهداشت  به  مربوط 
که از جمله می توان به، سند راهبردی 
نصب  شرب،  آب  کیفیت  بهبود 
آلودگی  پایش  جدید  ایستگاه های 
هزار   ۳۰۰ بالای  شهرهای  در  هوا 
بهداشت  جامع  سامانه  ایجاد  نفر، 
محیط، استانداردهای پیوست سلامت، 
در  کشاورزی  پسماندهای  مدیریت 
سند امنیت غذایی، کاهش آلاینده ها 
کش ها  آفت  و  سموم  مانده  باقی  و 
در محصولات کشاورزی و بررسی و 
راهکارهای لازم کاهش آلودگی آب 

و خاک اشاره کرد.

معاون دانشجویی وزارت بهداشت:

بازگشت دانشجویان به تحصیل 
با فرمان رهبر انقلاب

معاون فرهنگی و دانشجویی وزارت 
با فرمان عفو رهبر  بهداشت گفت: 
و  رئیس جمهور  دستور  و  انقلاب 
انضباطی  احکام  بهداشت،  وزیر 
عمومی،  تخلفات  که  دانشجویانی 
اخلاقی یا آموزشی نداشتند، متوقف 

شد.
به  مهر  خبرگزاری  گزارش  به 
مسعود  بهداشت،  وزارت  از  نقل 
حبیبی معاون فرهنگی و دانشجویی 
به  کرد:  اظهار  بهداشت  وزارت 
جدید،  دولت  در  و  خداوند  لطف 
فضای مناسبی در دانشگاه های شکل 
گرفته و همه باید مراقب حفظ این 
خدای  نباید  باشیم.  مناسب  فضای 
ناکرده با ناشکری یا بد سلیقگی و 
بداندیشی یا خودخواهی، به آرامشی 
آموزشی  و  علمی  فضای  در  که 
کشور شکل گرفته، آسیب برسانیم 
هم  با  همه  می رود  انتظار  بنابراین 
را  آموزشی  و  علمی  فضای  حریم 

صیانت کنیم.
دانشجویان  بازگشت  درباره  وی 

تاسی  با  گفت:  تحصیل،  به  تعلیقی 
توجه  با  و  رهبری  معظم  مقام  از 
در  ایشان  بخشش  و  عفو  فرمان  به 
بهمن ۱۴۰۱ و دستور رئیس جمهور 
انضباطی  احکام  بهداشت،  وزیر  و 
که  تحصیل  از  محروم  دانشجویان 
تخلفات عمومی، اخلاقی و آموزشی 
دانشجویان  و  شد  متوقف  نداشتند، 
شروع  را  خود  تحصیل  دوران 

کردند.
وزارت  دانشجویی  فرهنگی  معاون 
با  برخورد  در  داد:  ادامه  بهداشت، 
است  قانون  اجرایی  مبانی  تخلفات، 
و با شفافیت در این خصوص عمل 
فوق  دانشجویان  پرونده  و  می شود 
مرکزی  انضباطی  کمیته  در  مجدداً 
قرار  رسیدگی  و  بازبینی  مورد 
می گیرد.حبیبی ابراز امیدواری کرد 
نشاطی  و  امید  فضای  با  گفت:  و 
شده،  ایجاد  دانشگاه ها  در  که 
فرصت شکوفایی علمی و فرهنگی 
و  دانشجویان  برای  بیشتر  هرچه 

دانشگاهیان فراهم خواهد شد.

جهانگیر سخنگوی قوه قضائیه اعلام کرد؛

۵۹ وکیل و ۸ کارشناس رسمی دادگستری متخلف، تحت تعقیب قرار گرفتند

سخنگوی قوه قضائیه از دستگیری جاعلی که مدعی شده بود از طرف 
نامه جعلی  با  فرد  این  داد و گفت:  است، خبر  اقتصادی  مقام  یک 

درخواست واریز ۱۰۰ هزار میلیارد تومان به حسابش را کرده بود.
اصغر  فوق العاده  و  ویژه  خبری  نشست  مهر،  خبرنگار  گزارش  به 

جهانگیر سخنگوی قوه قضائیه برگزار شد.
سخنگوی قوه قضائیه در این نشست گفت: در دوره تحول قضائی با 
ریاست محسنی اژه ای بحث پرداختن به مبارزه با فساد یک رویکرد 
و  داشته  دنبال  به  را  آن  پیرامون  در  چه  قوه  درون  در  چه  جدید 
رو  به  رو  چالش  با  را  ارزش ها  مسیر  که  با کسانی  سریع  برخورد 

می کنند در دستور کار قرار دارد.
وی افزود: با وجود افراد شیادی که به نام افراد صاحب منصب با 
استفاده از شهرت بعضی افراد با اتخاذ عناوین نسبت به کلاه گذاشتن 
بر سر مردم اقدام می کنند برخورد می شود این افراد علاوه بر اخاذی 
و خوردن مال مردم به نوعی اثر مخربی را در جامعه می گذارند و 

منجر به کاهش اعتماد عمومی جامعه می شود.
سخنگوی قوه قضائیه گفت: در استان فارس فردی با جعل برخی از 
اسناد رسمی مدعی شده است که از طرف یکی از مقام های بلندپایه 
کشور بوده که در امور اقتصادی فعالیت می کرده است. این فرد یک 
فقره نامه جعلی به رئیس کل بانک مرکزی ارائه داده است و در آن 
میلیارد تومان به حساب شخصی اش  نامه دستور واریزی ۱۰۰ هزار 

درخواست کرده که ناکام شده است.
وی بیان داشت: با پیگیری های به عمل آمده فرد شناسایی و دستگیر 

شده که پرونده در حال رسیدگی است.
سخنگوی قوه قضائیه گفت: پرونده دیگری در استان البرز است که 
فرد با جعل عناوین دولتی مبادرت به اخذ وجوهات از مردم داشته، 
این شخص موفق شده در یک مورد از اصحاب یکی از پرونده ها به 
مبلغ ۳۵ میلیارد تومان اخذ کند، همچنین مبادرت به نوشتن نامه ای 
از سمت دادگستری البرز کرده که موضوع کشف و متهم بازداشت 

شده است.
وی افزود: در تهران نیز فردی با عنوان مشاور رئیس جمهور اقدام به 
تشکیل یک باند خطرناک در قالب کلاهبرداری در پوشش خیریه 
و امور مذهبی داشته، با نزدیک شدن به مسئولین صاحب منصب و 
با ادعای جعلی و غصب عناوین هدف کلاهبرداری داشته است، این 

پرونده نیز در حال رسیدگی است.
در  نفوذ  اعمال  با  اصفهان  استان  در  باند  یک  گفت:  جهانگیر 
نامه هایی را  میلیون تومان اخذ کرده،  پرونده های قضائی مبلغ ۹۰۰ 
جعل می کردند و در اختیار مال باختگان قرار می دادند، در بررسی ها 
گستر  »عدالت  بنام  غیرقانونی  مؤسسه  یک  تأسیس  با  داد  نشان 
مانورهای  با  عادی  اشخاص  و  وکیل  تعدادی  همکاری  با  دادگر«، 

متقلبانه تلاش به فریب افراد می کردند.
وی افزود: این افراد شناسایی و دستگیر شدند، در دستگیری مقادیر 
قابل توجهی از اسناد جعلی دولتی همچنین سلاح کشف شد. همچنین 

تحت عنوان برنده شدن افراد در مناقصات به افراد نزدیک می شدند 
برنده  تا فرد  میلیون تومان اخذ کردند  از ۲۰۰  بیش  در یک مورد 
هر  برای  داشتند  اتباع  برای  جعلی  مدارک  همچنین  شود.  مناقصه 
گواهی ۵۰ میلیون تومان دریافت می کردند. محورهای حمل سلاح 
برای افراد تهیه می کردند و از هر فرد حداقل ۶ میلیون تومان دریافت 
اخذ  سلاح  حمل  مجوز  برای صدور  را  نفر   ۱۰۰ حداقل  می کردند. 

پول داشتند.
وی افزود: برای حل و فصل نیز از یک نفر ۱ میلیارد و ۲۰۰ میلیون 

تومان اخذ کردند. این افراد شناسایی و دستگیر شدند.
دستگیری همه اعضای ۲۹ نفر یک باند

جهانگیر بیان داشت: تعدادی وکیل باسابقه، با سوءاستفاده از وکلای 
شده  وکالت  عرصه  وارد  تازه  که  وکالت  کارآموزان  و  تازه کار 
بودند، پرونده های خاصی را به آن ها معرفی می کردند و خودشان در 
پشت صحنه با ادعای ارتباط با نهادهای حکومتی، قضائی و نظامی 

تلاش می کردند سیر پرونده را به مرحله ای دیگر ببرند.
وی افزود: همه اعضای این باند که ۲۹ نفر بودند شناسایی و دستگیر 

شدند همچنین پرونده در حال رسیدگی است.
وی گفت: همچنین در سه ماه اخیر ۵۹ وکیل و ۸ کارشناس رسمی 
کلاهبرداران  و  شیادان  کارچاق کنان،  با  که  متخلف  دادگستری 

همکاری داشتند، تحت تعقیب قرار گرفتند.
نفر   ۸ ماه  در همین  استان کرمان  در  قضائیه گفت:  قوه  سخنگوی 
جاعل، ۴ نفر کارچاق کن و سه نفر غصب کننده عناوین شناسایی 
و بازداشت شدند و ۳۰ نفر رشوه دهنده و رشوه گیرنده هم تحت 

تعقیب قضائی قرار گرفتند که پرونده آنها در حال رسیدگی است.
دروغین  وعده های  دادن  با  که  کسانی  گفت:  پایان  در  جهانگیر 
اگر  و  نیست  قانونی  کار  این  که  بدانند  می دهند،  فریب  را  افراد 
افراد مالشان را در اختیار این شیادان قرار دهند دچار مال باختگی 
می شوند، در صورتی که با این افراد مواجه شدید در اولین فرصت 
این اشخاص را به مرکز حفاظت از اطلاعات قوه قضائیه معرفی کنید 
 ۱۵۸۰ سرشماره  شود.  جلوگیری  مردم  از  سوءاستفاده  امکان  از  تا 
مرکز اطلاعات و حفاظت قوه قضائیه به صورت شبانه روزی آماده 

دریافت گزارشات مردمی است.

در نشست اعضای شورای اسلامی شهر صدرا و شرکت عمران مطرح شد؛

به گزارش روزنامه طلوع به نقل از روابط عمومی شورای اسلامی 
شهر صدرا روح الله شجاعیان، رئیس شورای اسلامی شهر صدرا در 
عمران  شرکت  و  شهر صدرا  اسلامی  شورای  اعضای  نشست  در 
گفت: از نظر ما این شرکت اکنون به دوران ثبات رسیده است 
این ثبات می تواند راهگشای هم مردم و سیاست های کلان شرکت 

عمران باشد.
صدرا  در  خدمات رسانی  بستر  اینکه  به  توجه  با  افزود:  شجاعیان 
باید چرخه خدمت رسانی تکمیل  است،  نقصان عظیم  دچار یک 

شود.
رئیس شورای اسلامی شهر صدرا گفت: در حوزه زیرساخت توقع 
داریم تعامل بیشتری بین شورا ، شهرداری و شرکت عمران شکل 

می گیرد تا بتوانیم برنامه ریزی مدونی داشته باشیم.
اینکه  بیان  با  دیدار  این  در  نیز  شهر صدرا  اسلامی  شورای  عضو 
محلی همگی  مردم  معتمدین  هم  و  در شورا  مردم  نمایندگان  هم 
را  کار  عمومی  این خوشنودی  انتخاب خوشحالند، گفت:  این  از 

سخت تر می کند. 
عزیزی افزود:هرچند مدیران قبلی در حد توان زحمت کشیده اند 
اما یک سری انتظارات مردم نمایندگان آنها در شورا داشته اند که 

برآورده نشده است.
وی با اشاره به اجرا نشدن برخی پروژه ها از جمله میدان میوه و 
تره بار صدرا گفت: ما در خصوص میدان میوه و تره بار به مردم قول 
اما عملیاتی  تعیین کردیم،  داده بودیم، حتی در صورتجلسه زمان 
نشد. امیدواریم اولویت هایی که مردم در شهر نیاز دارند مثل میدان 

میوه و تره بار، آرامستان، واگذار ارتفاعات به سرانجام برسد.
عزیزی همچنین خواستار پیگیری قول مساعد وزیر راه و شهرسازی 

در خصوص کمک ۳۰۰ میلیارد تومانی به صدرا شد.
رئیس کمیسیون حقوقی، فرهنگی و اجتماعی شورای اسلامی صدرا 
با ابراز خرسندی از اینکه انتخاب مدیرعامل از درون مجموعه و 
شهر صدرا انجام گرفته است، گفت: انتظار است که تعامل بیشتری 

میان شرکت عمران و شهرداری باشد.
کاربری  با  زمین های  کرد:  امیدواری  ابراز  فیروزمند  خداکرم 
با  مورد  مدارس  احداث  برای  و  شده  شناسایی  سریعتر  آموزشی 

آموزش و پرورش تعامل شود.
شهر  اسلامی  شورای  شهرسازی  کمیسیون  رئیس  صادقی،  حمید 
صدرا با اشاره به کند بودن روند احداث مصلی این شهر خواستار 
به  زودتر  تا  شد  مصلی  پروژه  برای  بندی  زمان  برنامه  ارائه یک 

نتیجه برسد.
شورای  معماری  و  نقل  و  حمل  کمیسیون  رئیس  زارع،  مرتضی 
اسلامی صدرا نیز با اشاره به اینکه دستگاه های اصلی متولی شهر 

مهم  نکته  تأکید کرد:  است،  شهرداری  و  عمران  صدرا، شرکت 
وحدت و تعامل این دو دستگاه است.

در  صدرا  جدید  شهر  عمران  شرکت  مدیرعامل  زاهدی،  جعفر 
و  صدرا  شهر  در  نفر  هزار   ۲۵۰ سکونت  به  اشاره  با  دیدار  این 
افق جمعیتی ۴۵۰ هزار نفر، گفت: واقعیت این است که سرعت 
سکونت در شهر صدرا چندین برابر سرعت خدمات رسانی است. 

دولت نیز تاکنون ورود جدی نداشته است.
بار  استان چند  تیم های مدیریتی  اخیر  زاهدی گفت: در سال های 
در صدرا حضور پیدا کردند اما هنوز اتفاق خاصی نیفتاده است. 
بنابراین باید تلاش شود که باب اعتبار گذاشتن برای صدرا باز شود 

و اعتبار عمومی پیش بینی شود.
مدیرعامل شرکت عمران صدرا در خصوص پروژه های بر زمین 
مانده مانند میدان میوه و تره بار گفت: باید ببینیم گیر کار کجاست 
کارگروه  در  هفته  این  می کنم  تلاش  نمی شود.  عملیاتی  که 

زیربنایی مطرح شود.
زاهدی به موضوع آرامستان صدرا اشاره کرد و گفت: در غرب 
صدرا ۲۰ هکتار زمین جانمایی شده که اگر تأییدیه آب و محیط 
به  باشد،  نداشته  مشکلی  هم  اجتماعی  نظر  از  و  بگیرد  را  زیست 

سمت اجرایی شدن آن می رویم.
ادامه خواستار همکاری  مدیرعامل شرکت عمران شهر صدرا در 
شورا برای تعیین تکلیف محورهای این شهر شد و گفت: کمک 
و  راهداری  کل  اداره  به  است  حریم  در  که  محورهایی  تا  کنید 
به شهرداری تحویل داده شود.  بخشی که در محدوده شهر است 
وی در خصوص نقایص این محورها نیز گفت: برای تعیین نیازها 
و مشکلات محورهایی که به شهرداری تحویل داده می شود یک 

کارگروه شکل بگیرد و همه نقایص مشخص شود.
زاهدی پیگیری جهت تهیه نردبان هیدرولیکی را نیز یادآور شد و 
افزود: در چشم انداز یکسال پیش رو این موارد قابل پیگیری است.


